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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervben van-e, hogy visszaállítják a régi 
vasútvonalakat Magyarország és Ausztria között?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A rendszerváltás után a szombathelyi önkormányzat nagy várakozásokat fűzött az osztrák, 
különösen a Burgenlanddal való kapcsolatok kiépítéséhez, az együttműködés lehetőségéhez. Főleg 
a térség közlekedési fejlesztésében bíztak. Ennek keretében állt volna helyre a Szombathely-
Oberwart-Pinkafeld vasútvonal is, amely Friedberg irányában halad tovább.

Az, hogy a vasútvonalak fejlesztése mennyire fontos infrastrukturális terület, jól mutatja, hogy a 
magyar kormány 750 milliárd forintot költ el a Budapest-Belgrád vasútvonal megépítésére.

A nyugati határszélen Szombathely és Kőszeg térségében a vasfüggöny felállításakor felszedték a 
vasúti síneket a nyugati irányba. Régi adósság lenne ezek helyreállítása, és esetlegesen az osztrák 
fél bevonásával ismét közlekedhető vasúti hálózat kiépítése. Azért is lenne érdeke a térségnek a 
fejlesztés, mivel mind a két vasi városból, a környező településekről sokan járnak át dolgozni a 
szomszédos Ausztriába. Az ingázást pedig megkönnyítené egy jól használható vasúthálózat.

Kérem Miniszter Urat, válaszoljon a következő kérdéseimre:

1.Tervben van-e, hogy 30 évvel a rendszerváltás után visszaállítják a régi vasútvonalakat 
Magyarország és Ausztria között, illetve újakat építenek ki?

2. Lehet-e tudni, hogy az osztrák fél mennyire lenne nyitott egy együttműködésre? 



3. Folytak –e már tárgyalások a határokon átnyúló tömegközlekedés fejlesztésére?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2019. november 26.
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